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 Rose-Mari Larsdotter (M) Ersätter Anna Vedin (M) §§ 150 – 156, 181 
 Ilona Waern (KD) Ersätter Elisabeth Mattsson (L) 
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Sekreterare 
  Paragraf 150–181 
 Oskar Engdahl  
   

Ordförande 
  

 Anders Holmensköld (M)  
   
Justerande   
 Gun-Marie Daun (KD)  

 
Ej närvarande Miguel Odhner (S) Ordförande 
 Elisabeth Mattsson (L)  

 

 
  

Övriga deltagare Haleh Lindqvist Kommundirektör §§ 150 - 181  
 Pia Jakobsson  Ekonomi och kvalitet §§ 150 - 154 
 Åsa Berglie Projektenheten §§ 150 - 156 
 Mikaela Leetma Samhälle och utveckling § 152  
 Kajsa Danesjö Bildning och lärande § 152 
 Elisabeth Svensson Administrativa enheten § 152 
 Martin Holm  HR-enheten §§ 150 - 154 
 Madeleine Nilsson Administrativa enheten § 154 
 Lena Arnfelt  Trygghet och stöd § 154 
 Erika Lindqvist HR-enheten § 154 
 Josefin Björkman HR-enheten § 154 
 Monica Carhult Carlsson Bildning och lärande § 154 - 155 
 Christina Solander Projektenheten § 154 
 Sandra Vokstrup  Projektenheten § 154 
 Anders Holm  Samhälle och utveckling § 154, 158 
 Rickard Holmgren Projektenheten § 155  
 Niklas Delander Bildning och lärande § 155 
 Maria Vidlund Bildning och lärande § 155 
 Tanja Tajic Bildning och lärande § 155 
 Lina Öinert Bildning och lärande § 155  
 Hanna Hedlin Samhälle och utveckling § 156 
 Anton Agnefeldt  Samhälle och utveckling § 156 
 Amanda Stenbom Samhälle och utveckling § 157 
 Mats Mikulic  Administrativa enheten § 158, 168 
 Boris Damljanovic Samhälle och utveckling § 158, 168 
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§ 150/2024 

Val av justerare 
   
 Till justerare föreslås Gun-Marie Daun (KD). 

Beslut 
Till justerare utses Gun-Marie Daun (KD). 

__________ 
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§ 151/2024 

Tillkommande och utgående ärenden 
  
 Tillkommande ärenden: 

- Information om beslut om tillsättning av signalskyddschef 

Utgående ärenden: 
- Planbesked för bostäder del av Arntorp 2:46 (Dnr KS2023/2821) 

Beslut 
Dagordningen fastställs. 

__________ 
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 § 152/2024 

Redovisning av delegationsbeslut (Dnr KS2018/2047) 
 Till kommunstyrelsen redovisas en lista med delegationsbeslut som tagits sedan föregående 
sammanträde. Listan är utsänd med kallelsen. Kommunstyrelsens presidium har valt ut fyra 
delegationsbeslut som redovisas under sammanträdet.  
 
Följande delegationsbeslut valdes ut för redovisning på sammanträdet: 
 
- KS2024/0959-2 - Delegationsbeslut investeringsstöd 2024: Harestads skyttegille 
- KS2019/0317-27 - Förlängningsavtal Drift av stödboende 2026 – Energivägen 
- KS2024/1229-1 - Ansökan om extern finansiär för utbytesresa till Frankrike för elever vid 

Mimers Hus 
- KS2024/1271-2 - Beslut om fördelning bidrag till föräldraföreningar 

 Beslut 
Informationen antecknas till protokollet. 

__________ 
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 § 153/2024 

Kommundirektörens rapport 
 
 Haleh Lindqvist, kommundirektör informerar om aktuellt från förvaltningen: 

- Kamerabevakning – inget prövningstillstånd till överklagandet 
o Det innebär att Kammarrättens dom står fast 
o Kommunen har stängt av kamerorna i och med det 
o Ett möjligt nästa steg är att framställa klagomål till EU-kommissionen 
o Kamerabevakningslagen kan komma att ändras den 1 juli 2025  
o Beslut om att utse signalskyddschef – bakgrund 

 Signalskyddsverksamheten styrs av tre skrifter från Försvarsmakten 
 Martin Holm har utsetts av Kommundirektören att vara signalskyddschef 

- EU-valet  
- Utbildningar av ställföreträdare – överförmyndarverksamheten 
- Tilldelning klar av upphandling av nytt webbpubliceringsverktyg 
- Utbildning totalförsvar/civil försvar med HR genomförd 27 maj 
- Utbildning totalförsvar/civil försvar med FRG genomförd 28 maj 
- Genomgång av eventuell justering av säkerhetsskyddsorganisation/roller med BORF och 

Kungälvs energi pågår 
- Översyn av facklig tid och skyddsombudens skyddstid och hanteringen, pågår dialog med 

fackliga och HR 
- Problem med ungdomsgäng, ofta motorburna vid Maxi:s parkering och Hede förskola i 

Kode 
- Information från Näringslivet 

o Busstrafiken i sommar 
o Evenemang i kommunen 

- Möte med samordningsgruppen SIMBA 
- Ökade volymer inom daglig verksamhet som behöver tillgodoses. Alltmer komplicerade 

behov hos de nya brukarna tillkommer.  
- Uppstart av företagsförlagd daglig verksamhet 1 juni i Rollsbo 
- Aktivitetshuset har utökat och har öppet alla vardagar för att möta behovet av 

sysselsättning inom SoL 
- Information från hamnverksamheten 

o Upphandling av marstrandsfärjan är i slutfasen 
o Ny biljettförsäljningsbod på plats  
o Nya räcken vid färjeläge Marstrandsön 
o Genomgång och utbyte av akterfästen i gästhamnen 

- Möte med representanter från Omställning Kungälv  
- Fastighet har deltagit på föräldramöte på Sandbackaskolan gällande ombyggnationen av 

skolan samt anpassad grundskola 
- Karebyskolans nya skoldel har fått slutbesked och sista anmärkningarna åtgärdas nu 
- Riksbyggen ser en möjlighet att starta en process och söka bygglov för kvarter 3 efter 

sommaren.  
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- Förstudie ”AI och kompetensförsörjning inom välfärden i Göteborgsregionen” 
- Ny rutin för handlingsplan för ökad frisknärvaro 

Aktuellt från bolagen: 
- En heldags styrelseutbildning för AB Kongahälla och dotterbolagens presidier, VD och 

lekmannarevisionen genomförs 14e juni. 

Åsa Berglie, projektchef, informerar om statusen på arbetet med hallarenan. Följande ges 
information om: 
- Arbetet med upphandlingen 

o Intervjuer pågår. 
- Projektet inväntar tillstånd från vattenverksamheten 
- Arbetet med övertag av väg 168 pågår  

Beslut 
Informationen antecknas till protokollet. 

__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  
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 § 154/2024 

Delårsrapport 1 med finansiell rapport, april 2024 (Dnr KS2024/1199) 

Sammanfattning 
Delårsrapport 1 2024 omfattar en ekonomisk prognos för helåret. Rapporten innehåller också 
en finansiell rapport med nyckeltal för den finansiella verksamheten.  
 
Prognosen i rapporten bygger på den av Sveriges kommuner och regioners senaste 
presenterade ekonomirapport. I den konstateras att 2024 är ett år med svag ekonomisk 
utveckling. Skatteunderlaget kommer att öka betydligt långsammare än normalt samtidigt som 
pensionskostnaderna är fortsatt höga. 

  
Kommunstyrelsen följer kontinuerligt den ekonomiska utvecklingen tillsammans med utvalda 
nyckeltal för personal och verksamhet. I delårsrapport 1 ges också en lägesbild för 
kommunstyrelsens resultatmål. I bilaga till rapporten redovisas status för de politiska 
uppdragen. 
 
Rapporten för de fyra första månaderna för 2024 redovisar en prognos för det ekonomiska 
utfallet 2024 på -37,7 Mkr att jämföra med budgeterade 6 Mkr. 
 
Förvaltningen föreslår att delårsrapport 1 med finansiell rapport innefattande lägesbeskrivning 
av mål och uppdrag, finansiell rapport samt ekonomisk prognos för 2024 godkänns.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Delårsrapport 1 med finansiell rapport, april 2024 
Bilaga Uppföljning av politiska uppdrag tertial 1 2024 2024-05-16 
Bilaga Central delarsrapport 1 2024 (Kommunstyrelse) 
 
Information under sammanträdet 
Haleh Lindqvist, kommunchef, Pia Jakobsson, ekonomichef, Åsa Berglie, projektchef, 
Christian Solander, utvecklingsledare, Sandra Vokstrup, projektportföljsledare, Erika 
Lindqvist, HR-specialist, Lena Arnfelt, sektorchef, Anders Holm, sektorchef och Monica 
Carhult Karlsson, sektorchef presenterar delårsrapporten för respektive områden.   
 
Yrkande 
Anders Holmensköld (M): Kommundirektören uppdras att säkerställa att kommunstyrelsens 
kostnadsram för innevarande år hålls. Återrapportering ska ske löpande till styrelsen. 

 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag till kommunfullmäktige och finner att 
kommunstyrelsen antar förslaget. Ingen omröstning begärs.  
 
Ordförande ställer därefter proposition på Anders Holmenskölds (M) yrkande och finner att 
kommunstyrelsen antar yrkandet. Ingen omröstning begärs. 
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Förslag till kommunfullmäktige  
Delårsrapport 1 innefattande lägesbeskrivning av mål och uppdrag, ekonomisk 
prognos för 2023 samt finansiell rapport godkänns.  

 
 Beslut 

Kommundirektören uppdras att säkerställa att kommunstyrelsens kostnadsram för 
innevarande år hålls. Återrapportering ska ske löpande till styrelsen. 

__________ 
 
Expedieras till:   Förvaltningsledningen, kommunrevisionen, ekonomiberedningen 

För kännedom till: Ekonomi- och kvalitetsenheten 
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 § 155/2024 

Systematiskt kvalitetsarbete – huvudmannens rapport 1 2024 - 
tjänsteutlåtande (Dnr KS2024/1188) 

Sammanfattning 
Skollagen ställer krav på att systematiskt och kontinuerligt planera, följa upp och utveckla 
utbildningen genom ett systematiskt kvalitetsarbete. 
 
I Kungälv kommun följs kvaliteten i verksamheten upp vid två tillfällen under läsåret med 
utgångspunkt från centrala områden i skollagen och läroplanerna. Aktuell rapport fokuserar på 
normer och värden, kompensatoriska uppdraget, lärarlegitimation och resursfördelning. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Systematiskt kvalitetsarbete – huvudmannens rapport 1 2024 - 
tjänsteutlåtande 
Bilaga Systematiskt kvalitetsarbete - huvudmannens rapport 1 2024 - rapporten 
Bilaga Protokollsutdrag - Systematiskt kvalitetsarbete – huvudmannens rapport 1 2024 - 
tjänsteutlåtande - Utskottet för Bildning och lärande 
 
Information på sammanträdet 
Monica Carhult Karlsson, sektorchef, Lina Öinert, tf. enhetschef, Tanja Tajic, enhetschef, 
Maria Vidlund, enhetschef, Åsa Berglie, projektchef och Rickard Holmgren, enhetschef 
informerar om ärendet under sammanträdet. 
 
Tilläggsyrkande 
Anders Holmensköld (M): Styrelsen ger utskottet för bildning och lärande i uppdrag att 
löpande följa arbetet med de i rapporten identifierade förbättringsområdena och återkomma 
till styrelsen med information kring det arbetet i november 2024. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag till beslut och finner att 
kommunstyrelsen antar förslaget. Ingen omröstning begärs. 
 
Ordförande ställer därefter proposition på Anders Holmenskölds (M) tilläggsyrkande och 
finner att kommunstyrelsen antar förslaget.  

Beslut 
1. Informationen antecknas till protokollet. 
2. Styrelsen ger utskottet för bildning och lärande i uppdrag att löpande följa arbetet 

med de i rapporten identifierade förbättringsområdena och återkomma till 
styrelsen med information kring det arbetet i november 2024. 

__________ 
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 § 156/2024 

Samråd - Detaljplan för Solberga-Bräcke 1:12 m.fl. "Kodes nya skola (Plats 
M)" (Dnr KS2021/1490) 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige fattade beslut om fortsatt planarbete för skola i Kode den 16 juni 2021.  
Planförslaget innehåller skol-, idrotts- och parkområde. Planförslaget möjliggör en 
skolbyggnad (årskurs 3–6) och idrottshall. Detaljplanen avser att i samråd att pröva två 
alternativ. Ett alternativ med ett idrottsområde, och idrottshall, placerad i anslutning till 
parkeringszonen. Alternativ två är utan idrottsområdet med idrottshallen placerad inom 
skoltomten. Beslut om inriktning för alternativen tas senare i planprocessen.  

Detaljplanen föreslår ett övertagande av Ädelstensvägen till kommunalt huvudmannaskap och 
åtgärder för att öka trafiksäkerheten för gång- och cykeltrafikanter. Bland annat föreslås nya 
gång-och cykelvägar för att skapa ett sammanhängande stråk mellan den nya skolan och 
centrala Kode. 

Kommunen behöva budgetera för utgifter i form av lokalhyra, för kostnader i form av 
infrastrukturåtgärder och parkstråk, för kostnader avseende det nya idrottsområdet och för 
framtida drift- och underhållskostnader av de tillkommande allmänna platserna och 
idrottsområdet.  

Förslag till beslut är att detaljplan godkänns för samråd.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Samråd - Detaljplan för Solberga-Bräcke 1:12 m.fl. "Kodes nya skola (Plats 
M)" 
Bilaga Fastighetskonsekvenskarta Samråd - Detaljplan för skola, Solberga-Bräcke 1_12 
Bilaga Planbeskrivning Samråd - Detaljplan för skola, Solberga-Bräcke 1_12 m.fl 
Bilaga Plankarta Samråd - Detaljplan för skola, Solberga-Bräcke 1_12 m.fl. 
Bilaga Protokollsutdrag - Samråd - Detaljplan för Solberga-Bräcke 1:12 m.fl. "Kodes nya skola 
(Plats M)" - Utskottet för Samhälle och utveckling 

 
Yrkande 
Michael Karlsson (L): Bifall på förslag till beslut 
Ove Wiktorsson (C): Avslag på förslag till beslut 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag till beslut mot Ove Wiktorssons (C) 
avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen antar förvaltningens förslag till beslut. 

 
Omröstning begärs. Kommunstyrelsen godkänner följande propositionsordning: 
Ja-röst för bifall till förvaltningens förslag till beslut och  
Nej-röst för bifall till Ove Wiktorssons (C) avslagsyrkande. 
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Omröstningsresultat 
Med 15 ja-röster för förvaltningens förslag till beslut och 2 nej-röster för Ove Wiktorssons (C) 
avslagsyrkande antar kommunstyrelsen förvaltningens förslag till beslut. 
 
Ledamot Ja Nej 
Carin Gerefalk (S) x  
Gun-Marie Daun (KD) x  
Ove Wiktorsson (C)  x 
Pia Gillerstedt (S) x  
Patrik Ryberg (SD) x  
Rose-Mari Larsdotter (M) x  
Ilona Waern (KD) x  
Jonas Andersson (S) x  
Maria Pehrson (UP) x  
Marcus Adiels (M) x  
Greger Plannthin (SD) x  
William Hult (S) x  
Erik Martinsson (MP) x  
Michael Karlsson (L) x  
Erik Andreasson (V)  x 
Charlotta Windeman (M) x  
Anders Holmensköld (M) x  
Carin Gerefalk (S) x  
Gun-Marie Daun (KD) x  

Summa: 15 2 
 

Beslut 
1. Detaljplan för skola, Solberga-Bräcke 1:12 m.fl. ” Kodes nya skola (Plats M)” i 

Kode, Kungälvs kommun godkänns för samråd enligt Plan- och bygglagen (2010: 
900) 5 kap. 11 §.  

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

__________ 
Erik Andreasson (V) lämnar en anteckning till protokollet, se bilaga.  
 
Expedieras till:   anders.holm@kungalv.se 

asa.berglie@kungalv.se 
 

För kännedom till: denis.nahring@kungalv.se  
hanna.hedin@kungalv.se 
anton.agnefeldt@kungalv.se 
pernilla.attnasbjork@kungalv.se  
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 § 157/2024 

Västtrafiks trafikplan 2026 Svar på frågor inför höstens samverkansmöte 
(Dnr KS2024/0514) 

Sammanfattning 
Västtrafiks trafikplan och dialogen kring trafikplanen är en av flera samverkansformer mellan 
Västtrafik och kommunen gällande kollektivtrafikens utveckling. Resultatet av arbetet kan 
exempelvis bli konkreta förändringar i kollektivtrafikutbudet; nya linjesträckningar, fler 
avgångar 
eller förändringar av linjer. Under höstens samverkansmöten presenterar Västtrafik regionens 
tankar kring kollektivtrafikutvecklingen på lokal nivå, redogör för resestatistik och 
budgetutrymme som kan påverka trafikutbudet i kommunen. 
 
Västtrafik skickar årligen ut dialogfrågor vars svar redovisas av Bilaga 1. Dialogsvaren ligger till 
grund för höstens samverkansmöte där ett första utkast på Trafikplan 2026 presenteras av 
Västtrafik. 
 
Av dialogsvaren inför Trafikplan 2026 framgår förvaltningens bedömning kring vilka 
detaljplaner och övriga processer som har potential att påverka resandet och trafikplaneringen. 
Särskilt fokus vigs åt 
kommunens största utbyggnadsområden och de ökade bostads- och handelsresor som det 
kommer innebära. Inför årets samverkansmöten föreslås att mest tid under mötet vigs åt att 
diskutera behov av trafikutveckling i Ytterby, Rollsbo, Ullstorp, Munkegärde och Kareby.  
 
Som del av dialogfrågorna vill Västtrafik få kännedom om kommuner ämnar utreda och införa 
tillköp i kollektivtrafiken, vilket är ett sätt för kommuner att höja ambitionsnivån i 
kollektivtrafikutbudet där Västtrafik inte ser samma resepotential eller intäktsmöjlighet som 
kommunen, eller då tillköpet inte är i linje med trafikförsörjningsprogrammets prioriteringar. 
 
I takt med att Kungälvs kommun växer snabbt blir behovet av stärkt kollektivtrafik större och 
behovet av förändrad kollektivtrafikstruktur kan inte omhändertas genom en omfördelning i 
nuvarande kollektivtrafik, utan motiverar istället tillköp i kollektivtrafiken. Ytterbys planerade 
förtätning, höga inflyttningstakt, närhet till tåg, ökande resande och överbelagd 
pendelparkering motiverar en satsning på kollektivtrafiken genom tillköp. 
 
Förvaltningens förslag är att Kungälvs kommun går vidare i en tillköpsprocess med Västtrafik, 
och satsar på kollektivtrafiksutbudet i Ytterby i första hand genom ett tillköp på linje 2 i 
rusningstrafik från 30 till 15 minuterstrafik. Detta tillköpsförslag antas kosta kommunen cirka 
2 miljoner kronor och är av Västtrafik en grovt uppskattad kostnad. I det fall att förvaltningen 
går vidare i tillköpsprocessen kommer kommunen få en formell offert från Västtrafik. 
Västtrafik kommer därefter utreda möjligheterna att tillsätta trafik inom givna budgetramar 
och fordonstillgång.  
 
Tillköpet finansiering genom omprioritering av budget 2024 och arbetas in i budget 2025.  
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Förslag till beslut 
1. Förvaltningens svar på dialogfrågor inför samverkansmöte (Bilaga 1) godkänns 

för expediering till Västtrafik 
 

2. Förvaltningen går vidare i tillköpsprocessen med en formell tillköpsförfrågan 
för linje 2 för ökad turtäthet i högtrafik från 30–15 minuters turtäthet, vardagar. 
Detta för att kunna erhålla en exakt offert för tillköp av Västtrafik 
 

3. Finansiering av tillköp på linje 2 (Ytterby) från 30 – 15 minuterstrafik i högtrafik 
sker genom omprioritering inom förvaltningens budget och arbetas in i budget 
2025 

 
4. Behörig firmatecknare signerar uppdragsavtal för tillköp (Bilaga 6) vid godkänd 

tillköpsförfrågan 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Västtrafiks trafikplan 2026 Svar på frågor inför höstens samverkansmöte 
Bilaga Bilaga 2 Skatteväxlingsavtal 2010 
Bilaga Bilaga 3 Allmänna villkor Tillköp Trafik 
Bilaga Bilaga 4 Trafikförsörjningsprogram 2021 - 2025 
Bilaga Bilaga 5 Infoblad tillköp_3.0_190501 
Bilaga Bilaga 6 Uppdragsavtal för alla typer trafik 
Bilaga Bilaga 1 Svar på frågor inför höstens samverkansmöten 2024 Trafikplan 2026 1207841 
Bilaga Protokollsutdrag - Västtrafiks trafikplan 2026 Svar på frågor inför höstens 
samverkansmöte - Utskottet för Samhälle och utveckling 
 
Information på sammanträdet 
Amanda Stenbom, handläggare TGP, informerar på sammanträdet. 
 
Yrkande 
Ove Wiktorsson (C): Avslag på punkt 2, 3 och 4. 
Anders Holmensköld (M): Bifall till utskottets förslag till beslut med ändring av punkt 2 till 
Förvaltningen får i uppdrag att förhandla vidare i tillköpsprocessen med en formell tillköpsförfrågan för linje 2 
för ökad turtäthet i högtrafik från 30–15 minuters turtäthet, vardagar. Detta för att kunna erhålla en exakt 
offert för tillköp av Västtrafik. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på Anders Holmenskölds (M) yrkande mot Ove Wiktorssons 
Yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar att anta Anders Holmenskölds (M) yrkande. 
Ingen omröstning begärs.  

Beslut 
1. Förvaltningens svar på dialogfrågor inför samverkansmöte (Bilaga 1) godkänns 

för expediering till Västtrafik 
2. Förvaltningen får i uppdrag att förhandla vidare i tillköpsprocessen med en 

formell tillköpsförfrågan för linje 2 för ökad turtäthet i högtrafik från 30–15 
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minuters turtäthet, vardagar. Detta för att kunna erhålla en exakt offert för tillköp 
av Västtrafik 

3. Finansiering av tillköp på linje 2 (Ytterby) från 30 – 15 minuterstrafik i högtrafik 
sker genom omprioritering inom förvaltningens budget och arbetas in i budget 
2025 

4. Behörig firmatecknare signerar uppdragsavtal för tillköp (Bilaga 6) vid godkänd 
tillköpsförfrågan 

__________ 
Ove Wiktorsson (C) lämnar en anteckning till protokollet, se bilaga. 
 
Expedieras till:   
kommun@vasttrafik.se 

För kännedom till: 
Amanda Stenbom amanda.stenbom@kungalv.se  

 
 

  

mailto:kommun@vasttrafik.se
mailto:amanda.stenbom@kungalv.se
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 § 158/2024 

Förlikningsavtal avseende marköverlåtelse (mål nr T 10498-23) (Dnr 
KS2023/1264) 

Sammanfattning 
Vid årsskiftet 2021/2022 ingick Magnolia Fastighetsutveckling AB (Magnolia) och Kungälvs 
kommun ett avtal avseende marköverlåtelse och exploatering inom ”Detaljplan för 
Klocktornet 36, del av Gärdet 1:3 m.fl.” och fastigheten del av Gärdet 1:3 i Kungälvs 
kommun.  
 
I mars 2022 betalade Magnolia en dellikvid till kommunen om totalt 14 467 800 kr, varav  
12 397 800 kr avsåg dellikvid av köpeskilling och 2 070 000 kr avsåg del av en 
gatukostnadsersättning. 
 
I december 2022 hävde kommunen avtalet på grund av att Magnolia inte hade ansökt om 
bygglov inom den i avtalet angivna tidsfristen. 
 
Magnolia ansökte i juni 2023 om stämning vid Göteborgs tingsrätt (mål nr T 10498-23). 
Magnolia yrkade dels att tingsrätten skulle fastställa att avtalet var ogiltigt, dels att kommunen 
skulle förpliktas att betala tillbaka 14 467 800 kr jämte ränta till Magnolia. 
 
Parterna har efter förlikningsdiskussioner kommit överens om ett förslag till förlikning 
innebärandes att kommunen i ett för allt ska betala tillbaka 4 250 000 kr (av totalt 14 467 800 
kr) till Magnolia samt att målet skrivs av. 
 
Kommunstyrelsen föreslås att godkänna förslaget till förlikningsavtal.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Förlikningsavtal avseende marköverlåtelse (mål nr T 10498-23) 
Bilaga Förlikningsavtal undertecknat av Magnolia 
 
Information på sammanträdet 
Boris Damljanovic, Enhetschef Kart och Mark och Mats Mikulic, kommunjurist, föredrar 
ärendet under sammanträdet. 

Beslut 
1. Förslaget till förlikningsavtal i tvisten mellan Magnolia Fastighetsutveckling AB 

och Kungälvs kommun (Göteborgs tingsrätts mål nr T 10498-23) godkänns.  
2. Förlikningsavtalet undertecknas av kommunstyrelsens ordförande och av 

kommundirektören.  
__________ 
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 § 159/2024 

Förslag till ny förbundsordning för Göteborgsregionens 
kommunalförbund (GR) (Dnr KS2024/1192) 

Sammanfattning 
Göteborgsregionens kommunalförbund (GR) har tagit fram ett förslag på ny förbundsordning. 
Medlemskommunernas fullmäktige föreslås att fastställa det framtagna förslaget.  

 
Det nya förslaget är framtaget för att GR:s befintliga verksamhet och uppdrag från 
medlemskommunerna behöver avspeglas på ett bättre sätt i förbundsordningen. En 
genomförd översyn har utmynnat i ett behov av att komplettera främst 
ändamålsbestämmelsen i 3 §. 
Vidare finns det anledning att medge förbundsstyrelsen att få vara ställföreträdare för 
förbundsfullmäktige i större omfattning än i dag, eftersom förbundsfullmäktige endast 
sammanträder två gånger om året. Därutöver föreligger behov av ytterligare justeringar. 
 
Ett förslag på förbundsordning har tidigare skickats på remiss till medlemskommunerna, 
kommunstyrelsen beslutade då att tillstyrka förslaget till ny förbundsordning. 
 
Efter remissomgången följde justeringar enligt nedan: 
ett tillägg till § 3.2 punkten 6 om att läromedelssamordningen utförs i enlighet med ingångna avtal, punkten 8 
om att transfereringen av ekonomiskt stöd även ska omfatta att administrera och följa upp ingångna avtal och 
punkten 12 om delregionala utvecklingsmedel inom kultur. 
 
Förvaltningen föreslår att: 

Ny förbundsordning för Göteborgsregionens kommunalförbund fastställs i enlighet 
med förslag. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Förslag till ny förbundsordning för Göteborgsregionens kommunalförbund 
(GR) 
Bilaga § 39 FFM 231212 förbundsordning.pdf 
Bilaga Tjänsteskrivelse Förslag GR förbundsordning för fastställelse.pdf 
Bilaga Förslag GR förbundsordning 2023 för fastställelse.pdf 
Bilaga Protokollsutdrag - Remissvar förslag till reviderad förbundsordning för GR - 
Kommunstyrelsen 
Bilaga Gällande förbundsordning GR 

Förslag till kommunfullmäktige 
Ny förbundsordning för Göteborgsregionens kommunalförbund fastställs i enlighet 
med förslag. 

__________ 
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Expedieras till:   
 
Göteborgsregionens 
kommunalförbund (GR) 

För kännedom till: 
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 § 160/2024 

Svar på motion om Sommarskuggan - Kristdemokraterna (Dnr 
KS2023/1855) 

Sammanfattning 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 31 augusti 2023 inkom en motion om 
Sommarskuggan från Kristdemokraterna. Motionens intention är att tillvarata 
Sommarskuggans lokala anknytning. Motionens författare föreslår: 

• Att Kungälv verkar för att barn TVs sommarlov gör sig allra bäst på plats, här i 
Skuggornas dal istället för en park i Malmö. 

• Att i samråd med Tina Mackic undersöka möjligheten för en besöksplats Skuggornas 
dal i Kungälv, med närhet till Bohus fästning. 

• Att möjliggöra för en större utflyktslekplats och/eller aktivitetshus i Skuggornas dal 
med kapacitet att attrahera besökare utanför kommungränsen. 

Sedan 2022 har Kungälvs kommun ett nytt hyresavtal Bohus Fästning och nyttjanderättsavtal 
Fästningsholmen med Statens fastighetsverk. Den 20 mars 2019 beslutade kommunstyrelsen 
att hyra ut hyresobjektet Bohus Fästning i andra hand (KS2019/0356). 2023-02-15 godkände 
kommunstyrelsen nytt andrahandshyresavtal för Bohus Fästning.  
 
Motionens genomförande kräver en djupare analys och tydligare förutsättningar avseende de 
verksamhetsmässiga och ekonomiska förutsättningarna. Det finns ett antal alternativa platser i 
Kungälvs kommun där ett aktivitetshus eller en utflyktslekplats kan ligga. ”Sommarskuggan 
och halloween-buset” utspelar sig exempelvis på ”Nordmannaskolan” (heter idag 
Sandbackaskolan). En alternativ plats till Fästningsholmen skulle därför kunna vara i eller i 
närheten av Komarken.  
 
Då det i dagsläget finns gällande hyresavtal med en extern part för Bohus fästning, 
Vandrarhemmet används till kommunal verksamhet och samt att detaljplanen inte tillåter 
ytterligare byggnation, är frågan om besöksplats Skuggornas dal med närhet till Bohus fästning 
i dagsläget inte aktuell. Förvaltningen ser däremot positivt på att frågan om tillvaratagande av 
Sommarskuggans lokala anknytning aktualiseras i framtiden, likaså hur denna kan realiseras 
och i vilken del av kommunen ett eventuellt aktivitetshus eller lekplats med detta tema kan 
ligga. 
 
Förvaltningen föreslår kommunfullmäktige att motionen avslås.    

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på motion om Sommarskuggan - Kristdemokraterna 
Bilaga Motion Sommarskuggan_V2 

Förslag till kommunfullmäktige 
Motionen avslås. 

__________ 
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 § 161/2024 

Rapportering av ej verkställda beslut, kvartal 4, 2023 (Dnr SMN2023/0039) 

Sammanfattning 
Enligt socialtjänstlagen, SoL, och lag om stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS, ska 
Sociala myndighetsnämnden varje kvartal redovisa till Inspektionen för vård och omsorg 
(IVO) de gynnande beslut om insats eller bistånd som inte har kunnat verkställas inom tre 
månader från dagen för beslutet. Rapporteringen omfattar även avbrott i verkställighet om 
avbrottet är längre än tre månader. 
 
För kvartal 4, 2023, inrapporterades 80 individrapporter till IVO varav 17 beslut är verkställda 
under perioden, 4 beslut som avslutats utan verkställan och 58 beslut som kvarvarande ej 
verkställda.  
 
I de 80 individrapporterna hade de enskilda i 40 beslut tackat nej till erbjudet bistånd/insats, i 
37 beslut saknades det plats eller tillgång till insats och i 3 beslut var det annat skäl.  
I 41 av individrapporterna ligger det huvudsakliga skälet till dröjsmålet med verkställighet hos 
den enskilde och i 39 av individrapporterna hos kommunen. 38 av besluten avser kvinnor och 
42 av besluten män. 24 beslut är äldre än ett år. 
 
Av de kvarvarande ej verkställda besluten ligger det huvudsakliga skälet till dröjsmålet hos den 
enskilde i 34 fall och i 22 beslut hos kommunen. Av dessa avses 18 beslut där det har saknats 
plats och 31 beslut där den enskilde tackat nej till erbjuden plats.  

 
En statistikrapport har sammanställts till Kommunrevisionen över de individrapporter som 
anmälts till IVO. Samma rapport redovisas till Kommunfullmäktige. 
 
Plan finns för byggnation av bostad med särskild service samt särskilt boende för att möta 
behov. Det finns beskrivet i lokalförsörjningsplanen som årligen uppdateras i samband med 
budgetprocessen.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Rapportering av ej verkställda beslut, kvartal 4, 2023 
Bilaga Statistikrapport kvartal 4, 2023 
Bilaga Protokollsutdrag - Rapportering av ej verkställda beslut, kvartal 4, 2023 - Sociala 
myndighetsnämnden 
Bilaga Protokollsutdrag - Rapportering av ej verkställda beslut, kvartal 4, 2023 - Utskottet för 
Trygghet och stöd 

Förslag till kommunfullmäktige 
Statistikrapport ”Ej verkställda beslut för kvartal 4, 2023”, antecknas till protokollet. 

__________ 
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 § 162/2024 

Beredningsskrivelse - Planeringsstrategi 2024 (Dnr KS2024/0379) 
 
 Beredningen för samhälle och fritid har tagit fram Planeringsstrategi 2024. Syftet med 

planeringsstrategin är att den ska främja en ökad kontinuerlig översiktsplanering för att hålla 
översiktsplanen (ÖP) aktuell. 
 
En översiktsplan är kommunens långsiktiga verktyg som visar viljeinriktningen för hur 
mark- och vattenanvändningen samt bebyggelsen ska användas, utvecklas och bevaras. 
Översiktsplanen är ett av de viktigaste styrdokumenten i en kommun. De frågor som 
behandlas i en översiktsplan är exempelvis vilka områden som ska bebyggas och hur de ska 
bebyggas, vilka områden som behöver särskilt skydd och hur de ska skyddas, vilka 
miljörisker det finns och hur detta ska beaktas. 

 
Om översiktsplanen regelbundet blir föremål för politisk helhetsbedömning blir det också 
klarlagt om planen fortfarande ger uttryck för de övergripande politiska målen i kommunen. 
Kommuninvånare, näringsliv och intresseorganisationer med flera behöver kunna lita på att 
översiktsplanen uttrycker den aktuella politiska inställningen till bebyggelseutvecklingen i 
olika delar av kommunen. 

 
Planeringsstrategin ska antas senast 24 månader efter ordinarie val. Antar kommunen inte en 
planeringstrategi senast den 11 september 2024 anses ÖP vara inaktuell. Detta innebär bland 
annat att standardförfarande, samordnat förfarande och förenklat förfarande inte kan 
tillämpas vid framtagandet av detaljplaner. I samband med framtagandet av 
planeringsstrategin ska kommunen ta ställning till ändrade planeringsförutsättningar av 
betydelse för översiktsplanens aktualitet samt kommunens fortsatta arbete med 
översiktsplaneringen. Kommunen ska även bedöma i vilken utsträckning planerna är 
aktuella. 

 
Den 15 december 2022 antog Kungälvs kommun en Planeringsstrategi. Detta gjordes med en 
enkel process och där syftet var att beskriva att kommunen behöver ta fram en ny 
översiktsplan. Uppfattning var dock att översiktsplanen (ÖP2010) fortsatt skulle vara 
vägledande bland annat i kommunens fysiska planeringsarbete fram tills att en ny 
Översiktsplan är antagen och ersätter den gamla. Arbetet med en ny ÖP startades sen 2023. I 
planarbeten och interna och externa diskussioner har dock ÖP2010 fortsatta roll och 
aktualitet varit otydlig. Bland annat har Länsstyrelsens tolkning varit att kommunen inte har 
någon aktuell översiktsplan, vilket enligt deras tolkning innebär att standardförfarande, 
samordnat förfarande och förenklat förfarande inte kan tillämpas vid framtagandet av 
detaljplaner. 

 
Kommunen tar nu fram en ny Planeringstrategi som tydligare beskriver att ÖP2010 behöver 
ersättas av en ny men är fortsatt gällande för den övergripande inriktningen för kommunen 
gällande samhällsutvecklingen. Att kommunen skulle stå helt utan en översiktsplan fram till 
nästa val 2026 skulle inte vara hållbart. 
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Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Beredningsskrivelse - Planeringsstrategi 2024 
Bilaga Förvaltningens bedömning - Planeringsstrategi 2024 
Bilaga Planeringsstrategi 2024 
Bilaga Länstyrelsens underlag - statliga och mellankommunala intressen - yttrande 
Bilaga Protokollsutdrag - Beredningsskrivelse - Planeringsstrategi 2024 - Beredningen för 
samhälle och fritid 
Bilaga Protokollsutdrag - Beredningsskrivelse - Planeringsstrategi 2024 - Utskottet för 
Samhälle och utveckling 
 
Information på sammanträdet  
Ärendet ajourneras 13:55 – 14:00 

Förslag till kommunfullmäktige 
Planeringsstrategi för Kungälvs kommun antas enligt plan- och bygglagen (PBL) 3 
kap. 23 §. 

__________ 
Centerpartiet, Kristdemokraterna, Liberalerna, Sverigedemokraterna, Utvecklingspartiet och 
Vänsterpartiet lämnar en anteckning till protokollet, se bilaga 
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 § 163/2024 

Beredningsskrivelse Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 (Dnr 
KS2024/0780) 

 
 Beredningen för samhälle och fritid har tagit fram Strukturplan Kungälvs innerstad 2024. 

Strukturplanen är en tolkning av den politiska majoritetens riktlinjer och ska utgöra taktik 
för den fysiska planeringen av Kungälvs stad. Strukturplanen är ett visionärt dokument som 
utgör underlag till kommande ny översiktsplan. Till strukturplanen finns en 
sammanfattande och tydliggörande bilaga Strukturplan – vision för Staden Kungälv. 
 
Långsiktig hållbarhet kräver kontinuitet. Vissa behov och problem är konstanta medan andra 
förändras över tid. Det tar därför tid att bygga en stad och det behöver också tillåtas ta tid. 
Innovationer kan vara positivt om de faller väl ut, men genom att använda sig av vedertagna 
stadsbyggnadsprinciper och arkitekturideal går det att skapa en välplanerad och bestående 
stad. Dessa ideal och principer är särskilt viktiga när staden växer fort och mycket byggs 
under kort tid. 

 
I Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 hanteras långsiktiga, höga ambitioner för den 
kvalitet vi ansvarar över att skapa och sedan lämna efter oss till kommande generationer. Vi 
lämnar också efter oss ambitioner som kommande generationer fortsatt kan genomföra. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Beredningsskrivelse Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 
Bilaga Förvaltningens bedömning - Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 
Bilaga Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 
Bilaga Strukturplan - vision för Staden Kungälv 
Bilaga Analyser och strategier för Kungälvs stad [White AB  2023-03-21] 
Bilaga Protokollsutdrag - Beredningsskrivelse Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 - 
Beredningen för samhälle och fritid 
Bilaga Protokollsutdrag - Beredningsskrivelse Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 - 
Utskottet för Samhälle och utveckling 

Förslag till kommunfullmäktige 
Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 samt bilagan Strukturplan – vision för Staden 
Kungälv antas och utgör underlag till kommande ny översiktsplan. 

__________ 
Centerpartiet, Kristdemokraterna, Liberalerna, Sverigedemokraterna, Utvecklingspartiet och 
Vänsterpartiet lämnar en anteckning till protokollet, se bilaga 
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 § 164/2024 

Remiss - Lokala åtgärdsprogram Göteborgs stad (Dnr KS2024/0919) 

Sammanfattning 
De senaste 200 åren har vattenlandskapet i Göteborgs kommun genomgått omfattande 
förändringar. Till exempel har vattenområden fyllts ut, vattendrag rätats ut och kulverterats 
och markytor hårdgjorts när staden expanderat. Dessa förändringar har haft en negativ effekt 
på växt- och djurliv men också på landskapets vattenhållande förmåga och på 
flödesvariationerna i vattendragen. Det är naturligt att de områden som översvämmas i 
samband med höga flöden och kraftiga regn är platser där vatten historiskt sett har haft en 
naturlig plats. I Göteborg är även många av vattendragens kanter och närområden påverkade 
av urban markanvändning. De naturliga kantzonerna längs vattendragen har till stora delar 
bebyggts och hårdgjorts vilket påverkar både avrinning, markens naturliga reningsfunktion 
samt växt- och djurlivet på ett negativt sätt. När markens vattenhållande förmåga försämrats 
ökar risken för skadliga översvämningar och avrinningen sker snabbare. Detta påverkar i sin 
tur erosion och skredrisk samtidigt som utflödet av näringsämnen ökar. I takt med att klimatet 
förändras bedöms också de negativa effekterna av omvandlingen av vattenlandskapet 
förstärkas. 
 
Åtgärdsprogrammen består av var sin textdel, kartunderlag i GIS och tabeller i Excel. 
Bakgrund, syfte och mål, metodik, avgränsningar med mera som är gemensam för samtliga 
program beskrivs samlat i detta separata dokument. I textdelarna för de fyra 
åtgärdsprogrammen görs en genomgång av respektive vattenförekomst i form av status, vilken 
påverkan vattenförekomsten är utsatt för och vilka miljöproblem som finns. Vidare redovisas i 
textdelen även förslag på åtgärder inom fyra olika åtgärdskategorier: övergödning, fysisk 
påverkan, miljögifter och dagvatten. I kartunderlaget (GIS-filer med attributtabeller) redovisas 
förslag på åtgärder som har en fysisk plats i kartor och i tabeller i en Excelfil redovisas mer 
information om varje åtgärd.  
 
Göteborgs stad har begärt att svar på remiss senast skickas den 2024-06-07. 
 
Förvaltningens bedömning är att kommunen inte har några synpunkter på Göteborgs stads 
lokala åtgärdsprogram 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Förslag till beslut - Remiss - Lokala åtgärdsprogram Göteborgs stad 
Bilaga Remiss Lokala Åtgärdsprogram Göteborgs Stad.msg 
Bilaga 1 Lokala åtgärdsprogram Göteborg - Bakgrund och metodik_remiss 2024-04-02 
Bilaga 2 LÅP_Göta_älvs_huvudfåra_remiss 2024-04-02 
Bilaga 3 LÅP_Mölndalsån_remiss 2024-04-02 
Bilaga 4 LÅP_Säveån_remiss 2024-04-02 
Bilaga 5 Bonusmaterial - Resultat från limnisk miljöövevakning i Göteborg 
Bilaga Protokollsutdrag - Förslag till beslut - Remiss - Lokala åtgärdsprogram Göteborgs stad - 
Utskottet för Samhälle och utveckling 
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Beslut 
1. Kungälvs kommun har inga synpunkter på Göteborgs stads åtgärdsprogram. 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

__________ 
 
Expedieras till: 
miljoforvaltningen@miljo.goteborg.se 

För kännedom till: 
jesper.hassellov@kungalv.se 
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 § 165/2024 

400KV kraftledning mellan Skogssäter station och Ingelkärr (Dnr 
KS2024/1075) 

Sammanfattning 
Svenska kraftnät (SVK) har bjudit in till samråd för den planerade 400 kV-ledning mellan 
Skogssäter i Trollhättans kommun och Ingelkärr i Ale kommun via Stenungsund. Föreslagna 
ledningskorridorer passerar genom Kungälvs kommun. Flertalet dragningsalternativ har sållats 
bort och inom Kungälvs kommun återstår nu två dragningsalternativ. SVK önskar att ett 
skriftligt yttrande märkt med dnr SVK 2023/1181 skickas senast den 17 juni. 

 
Med stora industrisatsningar och elektrifieringar inom transportsektorn som planeras i 
Göteborgområdet ökar regionens effektbehov kraftigt. Idag har Göteborgsområdet ett 
effektabonnemang på cirka 2 000 MW och utifrån nuvarande transmissionsnätskapacitet har 
SVK svårt att tilldela ytterligare effektuttag i området. För att kunna tillgodose det ökade 
effektbehovet på lång sikt behöver kapaciteten i transmissionsnätet som matar regionen 
förstärkas. Detta görs till stor del med den nya 400 kV-ledning som är planerad mellan 
Skogssäter och Stenkullen, via Ingelkärr (figur1). 

 
SVK tidigare Huvudalternativ (alternativ i) innebär sambyggnad och/eller parallellbyggnad 
med Vattenfalls befintliga regionnätsledning. Alternativ i innebär en dragning igenom 
Svartedalen och Naturreservat med höga naturvärden, Natura 2000-områden, riksintresse 
avseende natur och friluftsliv samt andra skydd och övriga intressen. Alternativ i kan, 
beroende på tekniska aspekter, innebära visst nytt markanspråk, främst i skogsmark. Övrigt 
alternativ (alternativ h) är ett förslag på möjlig dragning utanför naturreservatet. Trotts att en 
dragning görs utanför naturreservat finns det risker i att nya naturområden påverkas negativt 
samt att bostäder i större omfattning påverkas. Hur stor påverkan skulle bli av alternativ h 
undersöks vidare av SVK.  
 
Fördelen med alternativ i är att den samförläggs med befintlig ledning. SVK:s nuvarande plan 
är att inom Svartedalens naturreservat bygga samman den befintliga ledningen med den nya, 
medan man söder om naturreservatet placerar den nya ledningen intill den befintliga. Detta 
innebär att det inom naturreservatet blir en smalare korridor med en högre elledning och en 
bredare korridor med en lägre elledning utanför naturreservatet.  
 
Kommunen har tidigare uttalat sig negativt till en tidigare dragning igenom Svartedalens 
naturreservat i remissvar 2013 (Dnr KS2013/106 - § 44/2013) och 2017 (Dnr KS2013/106 -§ 
221/2017) med hänvisning till naturreservatet samt andra höga intressen relaterade till natur 
och friluftsliv. Efter deltagande i workshop den 9 maj 2023 som hölls av SVK samt interna 
diskussioner är dock förvaltningens bedömning att en samförläggning med Vattenfalls 
befintliga ledning 130 kV genom Svartedalens naturreservat ändå är det lämpligaste valet om 
ledningsdragning av den nya 400kV-ledningen ska möjliggöras. Övrig korridor innebär intrång 
i områden som idag är orörda samt berör bebyggelse och då främst i Stenungsunds kommun. 

 
De föreslagna korridorerna passerar inget område som är detaljplanelagt eller 
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utpekat för exploatering enligt gällande översiktsplan i Kungälvs kommun, vissa ytor passerar 
däremot områden som är utpekade i vindbruksplanen som lämpliga ytor för vindkraftverk. 
Detta innefattar ledningsdragning j, som är lokaliserad utanför Svartedalens naturreservat och 
där det idag finns en befintlig ledning men där man kommer bredda ledningskorridoren 
(markerad som yta ä i vindbruksplanen). Det innefattar även alternativ h som korsar området 
Dalen (markerad som yta x i vindbruksplanen).  
 
Den sammanvägda bedömningen är att Kungälvs kommun ställer sig positiv till att 
samförlägga den nya dragningen med den befintliga (alternativ i), med utgångspunkt att 
påverkan på naturmiljön ska begränsas i möjligaste mån. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Förslag till beslut - 400KV kraftledning mellan Skogssäter station och 
Ingelkärr 
Bilaga VB_ inbjudan till samråd om planerad 400 kV kraftledning mellan Skogssäter station 
och Ingelkärr.msg 
Bilaga Inbjudan samråd remissinstanser.pdf 
Bilaga PP från SVK - Samrådsmöte Kungälv 20240507 
Bilaga Protokollsutdrag - Förslag till beslut - 400KV kraftledning mellan Skogssäter station 
och Ingelkärr - Utskottet för Samhälle och utveckling 

Beslut 
Kungälvs kommun ställer sig positiv till att samförlägga den nya dragningen med den 
befintliga (alternativ i), med utgångspunkt att påverkan på naturmiljön ska begränsas i 
möjligaste mån. 

__________ 
 
Expedieras till: 
registrator@svk.se 

För kännedom till: 
jesper.hassellov@kung
alv.se 
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 § 166/2024 

Planbesked för bostäder del av Arntorp 2:46 (Dnr KS2023/2821) 
 
 Ärendet utgår. 
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 § 167/2024 

Tilläggsavtal 2 till Samverkansavtal för Nytorgstaden (Dnr KS2020/1575) 

Sammanfattning 
Mellan kommunen, HSB Göteborg ekonomisk förening och Stiftelsen Kungälvsbostäder 
gäller ett samverkansavtal (KS2020/1575-17) avseende planläggning och övrigt samarbete i 
samband med byggnation av bostäder och lokaler i Nytorgstaden. Ett Tilläggsavtal 1 till 
samverkansavtalet (KS2020/1575-23) har vidare träffats mellan parterna som reglerar Sigillet 
Fastighets AB som en ytterligare part i samverkansavtalet för Nytorgstaden.  
 
Detaljplanen Nytorgstaden har varit ute på samråd och ska efter inkomna synpunkter 
kompletteras innan detaljplanen går ut på granskning. Samverkansavtalet mellan parterna gäller 
till 2024–06–30. Det finns ett behov av att teckna ett tilläggsavtal till Nytorgstadens 
samverkansavtal som förlänger samverkansavtalets giltighet.  
 
Förvaltningens bedömning är att föreslaget tilläggsavtal 2 bör godkännas och att 
kommunstyrelsens ordförande och kommundirektören får i uppdrag att underteckna 
tilläggsavtal 2 till samverkansavtalet för Nytorgstaden.   

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Tilläggsavtal 2 till Samverkansavtal för Nytorgstaden 
Bilaga Tilläggsavtal 2 signerat av exploatörer 

Beslut 
1. Tilläggsavtal 2 till samverkansavtal för Nytorgstaden godkänns 
2. Kommunstyrelsens ordförande samt kommundirektören får i uppdrag att 

underteckna tilläggsavtal 2 till samverkansavtal för Nytorgstaden 
__________ 
Kristdemokraterna avstår från att delta i beslut. 
 
Expedieras till:   Stiftelsen Kungälvsbostäder 

HSB Göteborg ekonomisk förening 
Sigillet Fastighets AB 

För kännedom till: Stina Gunnarsson – Projektenheten 
Emelie Skarp – Kart och mark 
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 § 168/2024 

Överlåtelse av marköverlåtelseavtal Intendenten 5 Kv 14 Kongahälla inom 
Trivebo ABs koncern (Dnr KS2015/1732) 

Sammanfattning 
Kommunen och Trivebo AB tecknade ett marköverlåtelseavtal 2023-04-28 gällande överlåtelse 
av byggrätt och genomförande av byggnationen av höghuset inom fastigheten Intendenten 5, 
utgörande Kv 14 i Kongahälla. 
 
Trivebo AB har nu skriftligen informerat Kommunen om att vilja göra en överlåtelse av 
marköverlåtelseavtalet till Baddaren Fastighets AB, ett helägt bolag inom samma koncern som 
Trivebo AB. 
 
Eftersom Trivebo AB och Baddaren Fastighets AB kommer uppfylla samtliga krav enligt 
marköverlåtelseavtalet i deras överlåtelseavtal ska en överlåtelse inte vägras eller försenas av 
Kommunen. 
 
Förvaltningen föreslår att överlåtelse av marköverlåtelseavtalet från Trivebo AB till Baddaren 
Fastighets AB i enlighet med framtaget överlåtelseavtal godkänns.   

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Överlåtelse av marköverlåtelseavtal Intendenten 5 Kv 14 Kongahälla inom 
Trivebo ABs koncern 
Bilaga Bilaga 1 - Marköverlåtelseavtal Kv 14 Trivebo 
Bilaga Protokollsutdrag - Överlåtelse av marköverlåtelseavtal Intendenten 5 Kv 14 Kongahälla 
inom Trivebo ABs koncern - Utskottet för Samhälle och utveckling 
Bilaga överlåtelseavtal_undertecknat_av_Trivebo 
Bilaga Protokollsutdrag - Överlåtelse av marköverlåtelseavtal Intendenten 5 Kv 14 Kongahälla 
inom Trivebo ABs koncern - Kommunstyrelsen 
Bilaga Protokollsutdrag - Överlåtelse av marköverlåtelseavtal Intendenten 5 Kv 14 Kongahälla 
inom Trivebo ABs koncern - Utskottet för Samhälle och utveckling 
 
Information på sammanträdet 
Boris Damljanovic, Enhetschef Kart och Mark och Mats Mikulic, kommunjurist deltar vid 
handläggningen av ärendet.  

Beslut 
1. Kommunstyrelsen godkänner överlåtelsen från Trivebo AB till Baddaren 

Fastighets AB av marköverlåtelseavtalet gällande fastigheten Intendenten 5, Kv 
14 Kongahälla, i enlighet med de villkor som framgår av överlåtelseavtalet. 

2. Kommunstyrelsens ordförande och kommundirektören får i uppdrag att 
underteckna överlåtelseavtalet. 

__________ 
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Expedieras till: 
niklas@trivebo.se 
david@trivebo.se 
denis.nahring@kungavl
.se 
  
För kännedom till: 
Amela.keserovic@kung
alv.se 
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 § 169/2024 

Samråd Detaljplan för del av Gärdet 1:1 m.fl. (Dnr KS2022/2438) 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen fattade beslut om planläggning den 27 april 2022. 
 
Planområdet är beläget i Kungälvs centrala delar i anslutning till sjukhuset, Marstrandsvägen 
och E6. Syftet med planläggningen är att pröva lämpligheten för etablering av verksamheter, i 
form av handel, restaurang och kontor. Exploateringen ska anpassas för att minimera negativa 
konsekvenser för sjukhuset, E6 samt närliggande rekreationsområde. Fortsatt god gång- och 
cykelförbindelse genom området ska garanteras och planområdet innehåller parkmark som 
garanterar respektavstånd till sjukhusbyggnader och dels kommer fungera som 
dagvattenfördröjning. Trafikförsörjning sker via ny anslutning till Marstrandsvägen i 
Hansagatans förlängning. 

Förslag till beslut är att detaljplan godkänns för samråd. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Samråd Detaljplan för del av Gärdet 1:1 m.fl. 
Bilaga Plankarta Samråd - Detaljplan för Gärdet 1-1 
Bilaga Planbeskrivning Samråd - Detaljplan för Gärdet 1-1 
Bilaga Protokollsutdrag - Samråd Detaljplan för del av Gärdet 1:1 m.fl. - Utskottet för 
Samhälle och utveckling 

Beslut 
3. Detaljplan för handel, kontor och restaurang, del av Gärdet 1:1 m.fl, "Handel vid 

E6" i Kungälvs kommun godkänns för samråd enligt Plan- och bygglagen (2010: 
900) 5 kap. 11 §.  

4. Genomförandet av Detaljplan för handel, kontor och restaurang, del av Gärdet 
1:1 m.fl, "Handel vid E6" bedöms inte innebära en betydande miljöpåverkan. 
Beslut enligt Plan- och bygglagen (2010:900) 5 kap. 11a § och Miljöbalken 6 kap. 
5, 7 §§. 

5. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
__________ 
 
Expedieras till:   Kristian.hallin@biltema.com 

Henrik.lejon@max.se 

För kännedom till: Ida Bjärmark, Plan/Samhälle och utveckling 
Frida Anderberg, Mark- och exploatering/Samhälle och utveckling 
Pernilla Attnäs Björk, Plan/Samhälle och utveckling 
Maria Örenfors, Plan/Samhälle och utveckling 
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 § 170/2024 

Remissvar - Trafikverkets förslag till nya bärighetsföreskrifter för Västra 
Götalands län, TRV 2024/14825 (Dnr KS2024/0918) 

Sammanfattning 
Trafikverket har inkommit med en remiss om förslag till nya föreskrifter för bärighetsklasser i 
Västra Götalands län. Väghållningsmyndigheten i region Väst har för avsikt att ändra 
bärighetsklasser på vissa vägar i Västra Götalands län och föreslår därför att Trafikverkets 
föreskrifter (TRVTFS 2023:19) om bärighetsklasser i Västra Götalands län ska upphöra att 
gälla och nya föreskrifter beslutas. Genom att ändra bärighetsklass uppnås ökad samhällsnytta 
främst i form av minskad miljöbelastning och ökad trafiksäkerhet utan att några investeringar 
behövs. Föreskrifterna föreslås träda i kraft den 2024-10-01. 
 
Förändringarna berör flera av Trafikverkets vägar inom Kungälvs kommun, bland annat 
Kungälvsmotet och Kodemotet som får bärighetsklass 4 och därmed tillåts tyngre fordon.  
De näringsidkare som har fordonstyper som kan nyttja de utökade lastmöjligheterna gynnas av 
föreskriften. Övriga trafikanter gynnas av den minskade mängden tung trafik. 
 
Förslag till beslut 
Kungälvs kommun tillstyrker förslaget till nya föreskrifter för bärighetsklasser i Västra 
Götalands län. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Remissvar - Trafikverkets förslag till nya bärighetsföreskrifter för Västra 
Götalands län, TRV 2024/14825 
Bilaga Protokollsutdrag - Remissvar - Trafikverkets förslag till nya bärighetsföreskrifter för 
Västra Götalands län, TRV 2024/14825 - Utskottet för Samhälle och utveckling 

Beslut 
Kungälvs kommun tillstyrker förslaget till nya föreskrifter för bärighetsklasser i 
Västra Götalands län. 

__________ 
 
Expedieras till:    

För kännedom till: Sandra Velagic 
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 § 171/2024 

Svar på remiss - Remittering av förslag till ändringar i förordning 
(2014:425) om bekämpningsmedel avseende dispens gällande spridning av 
växtskyddsmedel för forskning och utveckling (Dnr KS2024/1108) 

Sammanfattning 
Naturvårdsverket föreslår ändringar i bekämpningsmedelsförordningen för att underlätta 
forskning och utveckling av spridning av växtskyddsmedel med drönare inom fastställda 
skyddsavstånd. Naturvårdsverket önskar ändra 2 kap. 47 § i förordningen om 
bekämpningsmedel (2014:425) för att Verket ska kunna tillåta dispens för forskning med 
drönare som bärare och spridare av växtskyddsmedel. För närvarande tillåter inte 
lagstiftningen sådana dispenser genom hur lagstiftningen är formulerad.  
 
Naturvårdsverkets förslag öppnar för möjligheten att använda drönare för spridning, även om 
dispensgivningen skulle vara fortsatt restriktiv. Förslaget bedöms inte ha någon betydande 
negativ miljöpåverkan och kan på sikt anses leda till positiva miljöeffekter genom forskning på 
området för tillämpning av drönarteknik. 
 
Den nuvarande lagstiftningen begränsar möjligheterna att genomföra forskning på risker och 
fördelar med spridning av växtskyddsmedel från drönare. Häri ligger en stor framtida potential 
i att kunna använda växtskyddsmedel på ett mer hållbart sätt. Ytterligare forskning och 
utveckling är angelägen för att utifrån svenska förhållanden ta vara på det tekniksprång som 
drönarutvecklingen innebär. Den föreslagna ändringen av lagstiftningen är därför väl 
motiverad. 
 
Föreslagna ändringar i lagstiftningen berör inte nödvändigtvis Kungälvs kommun direkt och 
omedelbart men ändringarna kan på sikt förmodas innebära förändringar för samhället i stort. 
Ändringarna öppnar för en utveckling som innebär positiva miljöeffekter som ett resultat av 
den forskning som kan komma att genomföras på området. Ändringsförslaget bedöms inte ha 
någon betydande negativ inverkan på miljön för de enskilda fall där dispenser kommer kunna 
medges. 
 
Förvaltningen bedömer att Kungälvs kommun ställer sig positiv till föreslagna ändringar i 
förordningen (2014:425) om bekämpningsmedel avseende dispens gällande spridning av 
växtskyddsmedel för forskning och utveckling. Kommunen har inga synpunkter på 
remissförslaget. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på remiss - Remittering av förslag till ändringar i förordning (2014:425) 
om bekämpningsmedel avseende dispens gällande spridning av växtskyddsmedel för forskning 
och utveckling 
Bilaga Protokollsutdrag - Svar på remiss - Remittering av förslag till ändringar i förordning 
(2014:425) om bekämpningsmedel avseende dispens gällande spridning av växtskyddsmedel 
för forskning och utveckling - Utskottet för Samhälle och utveckling 
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Beslut 
Kungälvs kommun har inga synpunkter på föreslagna ändringar i förordningen 
(2014:425) om bekämpningsmedel avseende dispens gällande spridning av 
växtskyddsmedel för forskning och utveckling.  

__________ 
 
Expedieras till:   Kn.remissvar@regeringskansliet.se med kopia till kn.cks.remisser@regeringskansliet.se 

Ange: KN/2023/04214 Kungälvs kommun, i ämnesraden 
Skrivelsen bör bifogas både i pdf- och word-format 

För kännedom till: fredrik.horn@kungalv.se 

 
 

  

mailto:Kn.remissvar@regeringskansliet.se
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 § 172/2024 

Svar på remiss - samråd gällande ny slussanläggning i Lilla Edet, 
Trafikverket (Dnr KS2024/1198) 

Sammanfattning 
Kungälvs kommun har fått möjlighet att yttra sig i samråd gällande ny slussanläggning i Lilla 
Edet. (Trafikverkets ärende TRV 2024/46089.)  
 
Kungälvs kommun ser vikten av Göta älv som väl fungerande farled och stödjer byggandet av 
nya slussar i Lilla Edet, som ersättning för nuvarande slussar. Kungälvs kommun ser det som 
positivt att Trafikverket i underlaget har lyft Göta älvs vikt som råvattentäkt, och behovet av 
krav och skyddsåtgärder för att minimera föroreningsbelastning och risken för olyckor.   
 
Presenterat arbetsområde ligger inom vattenskyddsområdet för Göta älv och 
Vänersborgsviken. Vattenskyddsområdet med skyddsföreskrifter är gemensamt för sex 
kommuner längs Göta älv.  
 
Förvaltningen bedömer att de synpunkter som Kungälvs kommun lämnade i tidigare 
samrådsärende (Avgränsningssamråd, KS2021/0736) fortfarande är relevanta. Dessa 
synpunkter är: 

• Kungälvs kommun, som har intaget till sin huvudvattenförsörjning i Göta älv endast 
cirka två mil nedströms de planerade åtgärderna anser att åtgärderna ska genomförs 
med största säkerhet och kontroll. 

• Kungälvs kommun ska vara delaktig i arbetet med framtagande av kontrollprogram för 
de planerade verksamheterna. 

• Kungälvs kommun ser det som högst angeläget att de platsansvariga för arbetena har 
en kontinuerlig och tät kontakt med de ansvariga för Kungälvs vattenproduktion, både 
inför uppstart av arbetena, löpande under arbetets gång och framförallt vid avvikelser 
som riskerar att påverka älvvattnets kvalitet som råvatten för dricksvattenproduktion. 

• Kungälvs kommun anser inte att det räcker att Trafikverket eller platsansvarig 
kontaktar 112 i samband med olycka som riskerar att försämra råvattenkvaliteteten. 
Direktkontakt måste tas med de ansvariga för Kungälvs vattenproduktion. 

Tillkommande synpunkter 
Utöver ovanstående redan framförda synpunkter i tidigare yttrande i avgränsningssamrådet 
kompletterar Kungälvs kommun i detta samråd (ärende TRV 2024/46089) med synpunkter 
enligt nedan: 

• Kungälvs kommun anser att MKB för kommande ansökan behöver innehålla 
utredning kring jord- och sedimentprovtagning avseende föroreningar av särskilt 
intresse för råvattenkvalitet. Detta för att rätt planera omhändertagande av förorenade 
massor och vatten.  

• Kungälvs kommun anser att MKB för kommande ansökan behöver innehålla 
utredning av vad möjligheten att slussa större fartyg kan ge för miljökonsekvenser och 
risker för råvattenkvaliteten. Utredningen avseende fartygstrafiken ska inte vara 
begränsande i tid och rum, utan konsekvensen av att större fartyg trafikerar Göta älv 
ska gälla bortom år 2040, och för hela Göta älv.  
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• Kungälvs kommun anser att MKB för kommande ansökan behöver innehålla tydlig 
beskrivning av hur åtgärderna påverkar tappning och flödet i Göta älv.  

• För att minska påverkan på vattenmiljöer eftersträvas så långt det är möjligt att utföra 
arbeten i torrhet vilket minimerar grumling av vattnet. Det kan innebära att 
schaktarbeten på land utförs innan schakten öppnas mot vatten eller att arbeten görs 
inom spont. Länshållningsvatten kan behöva renas från sediment innan det släpps ut i 
vattenmiljöer. Schakt- och muddringsarbeten både över och under vattenytan kan leda 
till att finpartiklar från jordmassor och sprängmassor temporärt grumlar ytvattnet. De 
sediment som ska muddras kan innehålla föroreningar. Förslag till kontrollprogram ska 
tas fram som en del av arbeten med tillståndsansökan för vattenverksamhet och övriga 
tillståndsansökningar för arbetena. I kontrollprogram föreslås mätningar och 
skyddsåtgärder för att minimera miljöpåverkan. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på remiss - samråd gällande ny slussanläggning i Lilla Edet, Trafikverket 
 
Yrkande 
Jesper Eneroth (S): Då de nya slussarna byggs för att kunna ta emot större fartyg än tidigare, 
riskerar detta bidra till negativ påverkan på strandzon och botten i Göta älv. Större fartyg ger 
större svall vilket ökar risken för stranderosion och skred. Det bör därför utredas hur 
möjligheten att slussa större fartyg kan påverka/öka risken för erosion och skred och klargöra 
hur/vilka åtgärder som skulle krävas för att minska denna påverkan. 
Michael Karlsson (L): Bifall till Jesper Eneroths (S) yrkande. 
Jonas Andersson (S) Bifall till Jesper Eneroths (S) yrkande. 
Patrik Ryberg (SD): Bifall till Michael Karlssons (L) yrkande. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på förslag till beslut och Jesper Eneroths (S) tilläggsyrkande 
och finner att kommunstyrelsen antar förslagen. Ingen omröstning begärs. 

Beslut 
1. Tjänsteskrivelsen antas som svar på remissen och översänds till Trafikverket. 
2. Då de nya slussarna byggs för att kunna ta emot större fartyg än tidigare, riskerar 

detta bidra till negativ påverkan på strandzon och botten i Göta älv. Större fartyg 
ger större svall vilket ökar risken för stranderosion och skred. Det bör därför 
utredas hur möjligheten att slussa större fartyg kan påverka/öka risken för 
erosion och skred och klargöra hur/vilka åtgärder som skulle krävas för att 
minska denna påverkan. 

__________ 
 

Expedieras till:   
investeringsprojekt@trafikverket.se  
Ange ärendenummer TRV 2024/46089 
För kännedom till: 
Joacim.lindstrom@kungalv.se 

 
 

mailto:investeringsprojekt@trafikverket.se
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 § 173/2024 

Svar på remiss om ändringar i Socialstyrelsens föreskrifter HSLF-FS 
2016:3 om socialnämndernas skyldighet att lämna statistiska uppgifter om 
insatser för barn och unga (Dnr KS2024/1200) 

Sammanfattning 
Kungälvs kommun har inbjudits att lämna synpunkter på Socialstyrelsens förslag till ändringar 
i föreskrifterna HSLF-FS 2016:3 om socialnämndernas skyldighet att lämna statistiska 
uppgifter om insatser för barn och unga. 
 
Förslaget innebär en ändring i myndighetens föreskrifter om socialnämndernas skyldighet att 
lämna statistiska uppgifter om insatser för barn och unga. Föreskrifterna reglerar bland annat 
vilka uppgifter som socialnämnderna ska lämna till Socialstyrelsens register över insatser för 
barn och unga. Ändringen innebär att uppgifter om skyddat boende läggs till.  
 
Berörda delar av förvaltningen har tagit del av remissen och föreslår att Kungälvs kommun 
ställer sig bakom förslaget. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på remiss om ändringar i Socialstyrelsens föreskrifter HSLF-FS 2016:3 
om socialnämndernas skyldighet att lämna statistiska uppgifter om insatser för barn och unga 
Bilaga Sändlista vid remissutskick HSLF-FS 2016_3.pdf 
Bilaga Författningsförslag HSLF-FS 2016_3.pdf 
Bilaga Konsekvensutredning HSLF-FS 2016_3.pdf 
Bilaga Remiss missiv.pdf 
Bilaga Protokollsutdrag - Svar på remiss om ändringar i Socialstyrelsens föreskrifter HSLF-FS 
2016:3 om socialnämndernas skyldighet att lämna statistiska uppgifter om insatser för barn 
och unga - Utskottet för Trygghet och stöd 

Beslut  
Kungälvs kommun har tagit del av Socialstyrelsens förslag till ändringar i 
föreskrifterna HSLF-FS 2016:3 om socialnämndernas skyldighet att lämna statistiska 
uppgifter om insatser för barn och unga och ställer sig bakom förslaget.  

__________ 
 
Expedieras till:   socialstyrelsen@socialstyrelsen.se (Ange Dnr 12640/2024) 

 

För kännedom till:  
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 § 174/2024 

Svar på utökad grundläggande granskning av intern kontroll (Dnr 
KS2024/0772) 

Sammanfattning 
De förtroendevalda revisorerna i Kungälvs kommun har gjort en utökad 
grundläggande granskning avseende kommunstyrelsens process och rutiner för intern 
kontroll. 
 
Följande tjänsteskrivelse svarar på den del av två st missiv från kommunrevisionen som 
avser kommunstyrelsens process och rutiner för intern kontroll: ”Utökad grundläggande 
granskning” daterad 15 mars 2024 samt ”Grundläggande granskning 2023 daterad 19 
april 2024. 

Syftet med granskningen är att bedöma om kommunstyrelsen har säkerställt att det finns 
ändamålsenliga strukturer och processer för intern kontroll och att dessa skapar 
förutsättningar för att kunna säkerställa att den interna kontrollen är tillräcklig. 

Revisionens samlade bedömning utifrån granskningens syfte är att kommunstyrelsen 
delvis har säkerställt att det finns ändamålsenliga strukturer och processer för intern 
kontroll och att dessa skapar förutsättningar för att kunna säkerställa att den interna 
kontrollen är tillräcklig. 

Mot bakgrund av granskningen rekommenderar revisionen kommunstyrelsen att:  

 Vara delaktiga i ett tidigare skede i processen för intern kontroll. 

 Säkerställa att risker inom samtliga områden/processer beaktas i processen för 
intern kontroll. 

 Överväga om den samlade utvärderingen av den interna kontrollen även 
bör beakta risker inom områden/processer som i nuläget inte beaktas 
inom ramen för processen för intern kontroll. 

 Överväga att följa upp internkontrollplanerna mer frekvent än en gång per år. 

Förvaltningen förslår att åtgärder enligt revisionens rekommendationer genomförs med 
undantag för förlaget att följa upp de interna kontrollplanerna mer frekvent än en gång 
per år. 

De förtroendevalda revisorerna önskar, senast den 15 juni 2024 samt 30 juni 2024, 
kommunstyrelsens skriftliga kommentarer till granskningsrapporterna och ovanstående 
rekommendationer. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på utökad grundläggande granskning av intern kontroll 
Bilaga Rapport_Utökad_grundläggande_granskning_(Kungälvs_kommun) 
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Bilaga Missiv Utökad grundläggande granskning: Granskning av intern kontroll och 
kartläggning av beslutsprocess 
 
Information på sammanträdet 
Ärendet ajourneras 14:55 – 15:00 
 
Yrkande 
Michael Karlsson (L): Första stycket i svaret på punkten "Överväga att följa upp 
internkontrollplanerna mer frekvent än en gång per år." ändras från: 
“Kommunstyrelsens avstår från att följa upp internkontrollplanerna flera gånger per år.” 
till: 
"Kommunstyrelsen kommer att följa upp internkontrollplanerna formellt i samband med 
respektive tertialrapport." 
Gun-Marie Daun (KD): Bifall till Michael Karlssons (L) yrkande. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på förvaltningens förslag till beslut med ändringsförslag från 
Mikael Karlsson (L) Finner att kommunstyrelsen antar förslaget. Ingen omröstning begärs. 

Beslut 
1. Förvaltningens förslag på svar till revisionen enligt tjänsteskrivelse godkänns 
2. Förvaltningens tjänsteskrivelse översänd som svar till kommunrevisionen 
3. Första stycket i svaret på punkten "Överväga att följa upp 

internkontrollplanerna mer frekvent än en gång per år." ändras från: 
“Kommunstyrelsens avstår från att följa upp internkontrollplanerna flera 
gånger per år.” till: "Kommunstyrelsen kommer att följa upp 
internkontrollplanerna formellt i samband med respektive tertialrapport." 

__________ 
 
Expedieras till:   Kommunrevisionen, Håkan Hambeson, Christina Gunnesby 

För kännedom till: Ekonomi- och kvalitetsenheten 
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 § 175/2024 

Svar på utökad grundläggande granskning - kartläggning av 
beslutsprocess (Dnr KS2024/0772) 

Sammanfattning 
De förtroendevalda revisorerna i Kungälvs kommun har givit KPMG i uppdrag att inom 
ramen för den utökade grundläggande granskningen genomföra en kartläggning av 
beslutsprocessen avseende ”Uppdrag angående ändrat verkställighetsansvar, gällande 
Sandbackaskolan, anpassad grundskola”. Syftet har varit att kartlägga beslutsprocessen för det 
aktuella ärendet samt bedöma om beslutet är förenligt med den lagreglerade befogenhet som 
rektor har enligt skollag. 
 
Revisorernas samlade bedömning utifrån granskningens syfte är att beslutet inte är i strid med 
den lagreglerade befogenhet som rektor har enligt skollag. De bedömer dock att beslutet 
medfört att det finns en risk att rektor inte har haft fullt handlingsutrymme utifrån sitt uppdrag 
att besluta om sin enhets inre organisation, och fatta de beslut som rektor ansåg vara mest 
lämpligt. 
 
Mot bakgrund av granskningen rekommenderar revisionen kommunstyrelsen att:  
 

• Säkerställa att erforderliga analyser/bedömningar görs inför beslut. 
• Säkerställa att ordförandebeslut hanteras i enlighet med vad som anges i lag och 

fastställd delegeringsordning. 
De förtroendevalda revisorerna önskar, senast den 15 juni 2024 kommunstyrelsens skriftliga 
kommentarer till granskningsrapporten och ovanstående rekommendationer. 
 
Förvaltningen förslår att åtgärder enligt revisionens rekommendationer genomförs och föreslår 
kommunstyrelsen att: 

1. Förvaltningens förslag på svar till revisionen enligt tjänsteskrivelse godkänns. 
2. Förvaltningens tjänsteskrivelse översänds som svar till kommunrevisionen. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på utökad grundläggande granskning - kartläggning av beslutsprocess 
Bilaga Rapport_Utökad_grundläggande_granskning_(Kungälvs_kommun) 

Beslut 
1. Förvaltningens förslag på svar till revisionen enligt tjänsteskrivelse godkänns 
2. Förvaltningens tjänsteskrivelse översänds som svar till kommunrevisionen 

__________ 
 
Expedieras till:   

För kännedom till: 
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 § 176/2024 

Svar på granskningsrapport avseende bokslut och årsredovisning för 2023 
(Dnr KS2024/1105) 

Sammanfattning 
De förtroendevalda revisorerna i Kungälvs kommun har gett KPMG i uppdrag att genomföra 
granskning av bokslut och årsredovisning för 2023. 
 
Av granskningsrapporten framgår att: 

• Kommunens pensionsåtagande inte redovisas i enlighet med Lag (2018:597) om 
kommunal bokföring och redovisning när det gäller redovisning av pensioner intjänade 
till och med 1997. Kommunen redovisar detta pensionsåtagande som en avsättning i 
balansräkningen enligt den så kallade fullfonderingsmodellen i stället för en 
ansvarsförbindelse.  

Förvaltningen arbetar efter det politiska beslut som togs 2006 och har inte mandat att ändra 
redovisningen av pensionsskulden. Beslutet innebär att kommunen har en ambitiösare 
redovisning av pensionsskulden än vad lagen säger i och med att hela pensionsskulden tas upp 
i balansräkningen. 
 
I samband med kommunfullmäktiges beslut om Årsredovisning 2023 den 2 maj 2024 (Dnr 
KS2024/0260) gavs ett uppdrag till kommunstyrelsen att utreda och föreslå tillbakagång av 
redovisningsmodell för pensionsförpliktelser enligt s.k. blandmodellen. Beredning av ärendet 
pågår.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Svar på granskningsrapport avseende bokslut och årsredovisning för 2023 
Bilaga Granskningsrapport avseende bokslut och årsredovisning för 2023 

Beslut 
Förvaltningens tjänsteskrivelse antas som kommunstyrelsens svar och översänds till 
kommunrevisionen.  

__________ 
 
Expedieras till:   

För kännedom till: 
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 § 177/2024 

Stöd till föreningsarkiv (Dnr KS2024/1289) 

Sammanfattning 
Arkivlagen i sin nuvarande form omfattar endast dokumentering av offentlig verksamhet. Det 
betyder att gräsrotsrörelser, folkrörelser riskerar att inte bli en del av vårt gemensamma 
kulturarv. Därför finns föreningsarkiven. Kungälvs kommun är unik i närområdet genom att 
vara upptagningskommun för två föreningsarkiv, Föreningsarkivet i Sydvästra Götaland och 
Bohusläns föreningsarkiv. Det är en stor variation av föreningar som valt att använda sig av 
föreningsarkiven, från exempelvis hembygdsföreningar, idrottsföreningar, verkstadsklubbar till 
politiska föreningar. 
 
Tidigare år har de två föreningsarkiven sökt föreningsbidrag i Kungälvs kommun. Deras 
ansökan för 2024 avslogs då Föreningsarkiven inte uppfyller samtliga krav för att vara 
berättigad föreningsbidrag enligt gällande riktlinjer. Bland annat är ett krav att de ska redovisa 
minst sex bidragsberättigade sammankomster i Kungälvs kommun per år. Utifrån deras 
betydande arbete för kommunen förenings- och kulturliv fick kommundirektören den 30 april 
2024 uppdrag av kommunstyrelsens ordförande att se över alternativa bidragsmöjligheter. 
Förvaltningen har gjort en omvärldsbevakning av hur andra kommuner hanterar bidrag till 
föreningsarkiv.  
 
Förvaltningen bedömer att ett mer långsiktigt stöd skapar en mer hållbar verksamhet och ökar 
föreningsarkivens möjlighet att planera sin verksamhet och stöd till föreningar.  
 
Då Kungälvs kommun är den kommun som faller inom två föreningsarkivs 
upptagningsområden och baserat på fördelningen av arkivbildare/föreningar samt genomförd 
omvärldsbevakning föreslår förvaltningen att föreningsarkiven ska beviljas stöd till sin 
verksamhet enligt nedan: 
Föreningsarkivet i Sydvästra Götaland: 19 000 kronor 
Bohusläns föreningsarkiv: 6 000 kronor 
 
För att erhålla stödet förbinder sig föreningsarkivet i Sydvästra Götaland och Bohusläns 
föreningsarkiv att årligen skicka sin verksamhetsberättelse och årsredovisning till Kungälvs 
kommun senast 31 maj.  
 
Vidare förbinder sig föreningsarkiven att fortsätta sitt arbete med är att samla, inventera och 
bevara arkivhandlingar från föreningar och enskilda personer med lokal anknytning. En 
förutsättning för att de två föreningsarkiven ska vara berättigade stöd från Kungälvs kommun 
att de fortsatt är ideella, religiöst neutrala och partipolitiskt obundna. 
 
Förvaltningen föreslår att stödet betalas ut årligen senast 30 juni från och med 2024 till och 
med 2026. Ärendet ska sedan tas upp för utvärdering av form för, och nivå på, stöd.  
 
Förvaltningen föreslår kommunstyrelsen att: 

1. Föreningsarkivet i Sydvästra Götaland beviljas 19 000 kronor i stöd årligen till och med 
2026. 
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2. Bohusläns föreningsarkiv beviljas 6 000 kronor i stöd årligen till och med 2026. 
3. Punkt 1-2 gäller under förutsättningen att verksamhetsberättelse och årsredovisningen 

inkommer årligen senast 31 maj.  
4. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Stöd till föreningsarkiv 
Bilaga Föreningsarkivet i Sydvästra Götaland - Förteckning över arkivbildare Kungälv 
Bilaga Bohusläns föreningsarkiv - Förteckning över arkivbildare Kungälv 

Beslut 
1. Föreningsarkivet i Sydvästra Götaland beviljas 19 000 kronor i stöd årligen till och med 

2026. 
2. Bohusläns föreningsarkiv beviljas 6 000 kronor i stöd årligen till och med 2026. 
3. Punkt 1–2 gäller under förutsättningen att verksamhetsberättelse och årsredovisningen 

inkommer årligen senast 31 maj.  
4. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

__________ 
 
Expedieras till:   

För kännedom till: 
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 § 178/2024 

Årlig sammanställning över ärenden i kommunens interna 
visselblåsarkanal (Dnr KS2024/1268) 

Sammanfattning 

Den 17 december 2021 trädde lagen (2021:890) om skydd för personer som rapporterar om 
missförhållanden, den så kallade visselblåsarlagen, i kraft. 
 
Enligt visselblåsarlagen finns det en skyldighet för verksamhetsutövaren att inrätta interna 
rapporteringskanaler för rapportering och uppföljning av missförhållanden. Kungälvs 
kommun inrättade sin interna visselblåsarkanal den 1 juli 2022. Kungälv Energi AB använder 
samma visselblåsarkanal som kommunen. 
 
Av riktlinjen Visselblåsarlagen - Intern rapporteringskanal (KS2023/1920) framgår att en 
sammanställning över inkomna ärenden ska rapporteras till kommunstyrelsen minst en gång 
per år. 
 
Under perioden från den 25 maj 2023 till och med den 20 maj 2024 har en ny rapport 
inkommit via den interna visselblåsarkanalen. Ärendet är pågående.  
 
Kommunstyrelsen föreslås anteckna informationen. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Årlig sammanställning över ärenden i kommunens interna visselblåsarkanal 

Beslut 
Informationen antecknas. 

__________ 
 
Expedieras till:   

För kännedom till: 
Kungälv Energi AB 
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 § 179/2024 

Revidering av arvodesreglemente (Dnr KS2024/1306) 

Sammanfattning 
Den 11 november 2021 fattade kommunfullmäktige beslut om att bilda en kommunkoncern 
med AB Kongahälla som moderbolag. Sedan kommunfullmäktiges beslut 2021 har 
kommunkoncernen utökats med ett antal nya dotter- och dotterbolag. Det vilande bolaget 
Bagahus AB har återregistrerats för moms och ombildats till Kungälv Arena AB. Kungälv 
Energi AB har fått två nya dotterbolag. Bokab har fått både nya dotter- och dotterbolag i form 
av holding- och paketeringsbolag. Kommunkoncernen växer och i sitt budgetdirektiv för 2025 
har majoriteten har fastställt viljan för ett tätare och utökat koncernsamarbete (KS2024/0767):  

”Rambudgetens tydliga skrivningar att stärka koncernstyrningen 2025 och framåt gäller och 
ska implementeras och genomföras. Det kräver revidering och översyn av styrande dokument. 
Koncernen med bolag skall stanna och hanteras inom koncernen, ägarens styrning av 
koncernen renodlas och optimeras gentemot Aktiebolaget Kongahälla AB.” 

Detta innebär även en gemensam arvodeshantering avseende de av kommunfullmäktige valda 
ledamöterna, både i politiska beslutsinstanser inom kommunen och i koncernbolagens 
styrelser. Idag finns det tre separata kommunfullmäktigebeslut som styr arvoderingen av 
koncernbolagens styrelser. Utöver detta hänvisar besluten till Kungälvs kommuns gällande 
arvodesreglemente.  
 
I förbundsordning för Bohus räddningstjänstförbund framgår det att ledamöter och ersättare i 
förbundsdirektionen väljs ur förbundsmedlemmarnas kommunfullmäktige samt att arvoden 
och andra ekonomiska förmåner till samtliga ledamöter, ersättare och revisorer i 
förbundsdirektionen utgår enligt de regler som fastställs av arvodesnämnden i Kungälvs 
kommun. Avseende nivåer på ersättning finns det inte ett formellt beslut på nivåer på arvode 
till förbundsstyrelsen. 
Men via dialog finns en överenskommelse om att nivåerna på förbundsstyrelsens ersättning 
ska vara i nivå med följande beslut: ”Förslag på arvoden för stiftelser och bolag” 
(AN2021/0006), KF§95/2021, beslutat 2021-07-01. I januari 2024 betalades ersättning till 
förbundsdirektionen i enlighet med detta beslut ut retroaktivt för denna mandatperiod. Det 
har rått otydligheter kring tolkning av arvodesreglementet och huruvida ersättare har rätt till 
mötesarvode. Ersättarna fick utbetalt ersättning, men fick sedan ett återkrav då den gängse 
tolkningen har varit att ersättare inte har rätt till mötesarvode om de inte tjänstgör vid 
ordinarie ledamots förfall. I samband med detta har kommunstyrelsens ordförande inkommit 
med en beredningsskrivelse till arvodesnämnden med uppdrag till arvodesnämnden om att 
Kungälvs kommuns arvodesreglemente kompletteras att även omfatta ersättning för ersättare i 
bolag, förbund, nämnder och direktion: 

Arvodesnämnden uppdras att återkomma till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige med 
förslag till kompletteringar i arvodesreglementet om arvode för ersättare i bolag, förbund, 
nämnder och direktion. Förslaget skall också innehålla retroaktiv ersättning för ersättare 
under denna mandatperiod. 
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Förvaltningen bedömer att det utifrån ovan nämnda förutsättningar samt beredningsskrivelse 
finns behov av revidering av arvodesreglementet och att de helägda koncernbolagens styrelse- 
och lekmannarevisorsarvoden ska föras in i reglementet för att skapa en gemensam helhet.  
Förvaltningen föreslår att nivåerna på styrelseledamöternas och lekmannarevisorernas arvoden 
förs in i deras nuvarande nivåer till arvodesreglementets bilaga. Genom att arvodesreglementet 
även gäller ersättarna i Bohusläns Räddningstjänsts förbundsdirektion tas återkravet på den 
utbetalda ersättningen bort och kommande utbetalningar sker enligt arvodesreglementets 
regler och ramar.  
 
Förslag till kommunfullmäktige: 

1. Förslag till reviderat arvodesreglemente med bilaga antas.  
2. Retroaktiv ersättning till ersättare i Bohusläns räddningstjänstförbunds 

förbundsdirektion utgår för de sammanträden under denna mandatperiod ersättning 
inte utgått.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Revidering av arvodesreglemente 
Bilaga Protokollsutdrag - Beredningsskrivelse 2024 uppdrag Arvodesnämnd ersättare - 
Kommunstyrelsen 
Bilaga Beredningsskrivelse 2024 uppdrag Arvodesnämnd ersättare 
Bilaga Arvodesreglemente - Med ändringar 
Bilaga Revidering - Bilaga 1 Arvodesreglementet 2024 
Bilaga Protokollsutdrag -  arvoden för stiftelser och bolag - KF 2021-07-01 
Bilaga Protokollsutdrag - Arvodering och ersättningar i AB Kongahällas styrelse 
Bilaga Protokollsutdrag - Arvodering och ersättningar i Bagahus AB och dess dotterbolag 
Bilaga Protokollsutdrag - Revidering av arvodesreglemente - Arvodesnämnden 

Förslag till kommunfullmäktige 
1. Förslag till reviderat arvodesreglemente med bilaga antas.  
2. Retroaktiv ersättning till ersättare i Bohusläns räddningstjänstförbunds 

förbundsdirektion utgår för de sammanträden under denna mandatperiod 
ersättning inte utgått.  

__________ 
 
Expedieras till:   

För kännedom till: 
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 § 180/2024 

Rapporter från ledamöter med uppdrag i bolag/och eller region 
  

Anders Holmensköld (M) och Gun-Marie Daun (KD) informerar om att ett första möte med 
det strategiskt brottsförebyggande råd ett första möte 

  
 Anders Holmensköld (M) informerar efter extra ägarråd med Soltak AB  
 

Gun-Marie Daun (KD) och Anders Holmensköld (M) informerar efter samråd med BORF 
och RSG. 

 
Protokoll årsstämma Kungälv arena AB, antecknas.  

  
 Protokoll årsstämma AB Kongahälla, antecknas. 
  
 Protokoll beredningsgrupp social välfärd 2024-04-24, antecknas. 
  
 Gun-Marie Daun (KD) informerar om nya samhällskontrakt. 
 
 Erik Andreasson (V): informerar om vårdförbundets strejk utifrån Kungälvs kommun. 

Beslut 
Informationen antecknas till protokollet. 

__________ 
 
 

 Expedieras till  

 För kännedom till  
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§ 181/2024 

Information om beslut om tillsättning av signalskyddschef 
Sammanfattning 
 
Haleh Lindqvist, informerar om beslut om tillsättning av signalskyddschef (KS2024/0163) 
 
Idag finns en regional signalskyddsorganisation som består av Länsstyrelsen Västra Götaland 
som tillsammans med ett antal kommuner i länet utgör en gemensam signalskyddsorganisation. 
Länsstyrelsen agerar idag signalskyddschef och kommunerna har egna biträdande 
signalskyddschefer. 
 
Detta uppdrag ska upplösas på grund av en jävsituation då länsstyrelsen även har 
tillsynsuppdrag inom säkerhetsskydd. Se informationsdokument ”Information om rollen som 
signalskyddschef” ärende 453-34533-2023 hos Länsstyrelsen Västra Götaland eller ärende 
KS2024/0163–2 hos Kungälvs kommun. 
 
Genom att utse egen signalskyddschef och därefter skapa en egen signalskyddsorganisation 
uppfyller Kungälvs kommun de krav som ställs på en verksamhet som har ett 
signalskyddssystem. 
 
Signalskyddsverksamheten styrs av tre skrifter ifrån Försvarsmakten: 
- H TST Grunder 2007 – Handbok Totalförsvarets Signalskyddstjänst Grunder 2007 
- Säkerhetsmässiga krav för signalskyddsnycklar 2010 
- FFS 2021:1 – Försvarsmaktens föreskrifter om signalskyddstjänsten 2021:1 
 
Beslut 

Informationen antecknas till protokollet. 
 



Protokollsanteckning Vänsterpartiet Kungälv

Ärende: KS 8
Dnr:KS2021/1490-51
Datum: 20240605

Samråd - Detaljplan för Solberga-Bräcke 1:12 m.fl. "Kodes nya
skola (Plats M)"

Kommunstyrelsen har idag den 20240605 behandlat frågan om att skicka ut detaljplan på
samråd. Vänsterpartiet hade frågeställningar rörande förutsättningarna för de ideella
föreningarnas förutsättningar, rådigheten över den privata marken som inte är i kommunal
ägo samt trafiksäkerheten för våra elever när det kommer till alternativ 2 i samråd
underlaget. Vi anser att det borde ha funnits mer information om detta i underlaget.
Därav har vi idag röstat för att inte skicka ut detaljplanen för samråd.

Erik Andreasson Vänsterpartiet 20240506



Anteckning till protokollet  
 
 
Anteckningen gäller Västtrafiks trafikplan. Punkterna 2, 3, 4, om tillköp av trafik på linje 
2. Att linje 2 behöver utökad linjetäthet ifrågasätter vi inte, men vid skatteväxlingen 2010 
tog regionen över kollektivtrafiken från kommunen, och därmed ansvaret att hålla 
kommunen med erforderlig kollektivtrafik. Att i detta läge gå in och göra tillköp för två 
miljoner kronor i en redan ansträngd ekonomi, med många viktiga behov inom skola 
vård och omsorg, som drabbas av nedskärningar, där skatten för kollektivtrafiken landar 
hos regionen. Kommunen driver inte varken akutsjukvård eller polisverksamhet då den 
första drivs av regionen och de skattemedel som de tar in, och den andra av staten och 
de skattemedel som de tar in. 
 
Ove Wiktorsson Centerpartiet  
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Anteckning ärende 14. 

Beredningsskrivelse Planeringsstrategi 2024 (KS2024/0379-3) 

 

Beredningen för samhälle och fritid har utformat en Planeringsstrategi i syfte att främja 
en ökad kontinuerlig översiktsplanering för att hålla översiktsplanen (ÖP) aktuell. 

• Vid tidigare beredningsskrivelser har dessa skickats på remiss till partigrupperna 
via gruppledarna.  

• Ett arbete som ska leda fram till en ny översiktsplan är av betydande karaktär och 
bör ges utrymme för en remissrunda.   

• Dessutom har beredningsskrivelserna undertecknats av alla ledamöter i 
beredningen.  

Vid dagens kommunstyrelsesammanträde beslutade kommunstyrelsen att anta 
planeringsstrategin. Detta är ett felsteg mot tidigare hantering (se ovan). 

Planeringsstrategin har inte gått på partiremiss och har endast skrivits under av 
presidiet.  

Beredningsskrivelser ska beslutas av kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen ska ge 
förslag till beslut till Kommunfullmäktige.  

Gun-Marie Daun (KD) 

Ove Wiktorsson (C) 

Greger Plannthin (SD) 

Erik Andreasson (V) 

Mikael Wintell (UP) 

Michael Karlsson (L) 

Ilona Waern (KD) 

Maria Pehrson (UP) 

Patrik Ryberg (SD) 

Peter Ferrari Skoglund (SD) 
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Anteckning ärende 15. 

Beredningsskrivelse Strukturplan Kungälvs innerstad 2024 (KS2024/0780-2) 

 

Beredningen för samhälle och fritid har tagit fram en strukturplan.  

• Vid tidigare beredningsskrivelser har dessa skickats på remiss till partigrupperna 
via gruppledarna.  

• Ett arbete som ska leda fram till en ny översiktsplan är av betydande karaktär och 
bör ges utrymme för en remissrunda.   

• Dessutom har beredningsskrivelserna undertecknats av alla ledamöter i 
beredningen.  

Vid dagens kommunstyrelsesammanträde beslutade kommunstyrelsen att anta 
strukturplanen. Detta är ett felsteg mot tidigare hantering (se ovan). 

Strukturplanen har inte gått på partiremiss och har endast skrivits under av presidiet.  

Beredningsskrivelser ska beslutas av kommunfullmäktige. Kommunstyrelsen ska ge 
förslag till beslut till Kommunfullmäktige.  

Denna strukturplan är en tolkning av den politiska majoritetens riktlinjer och ska utgöra 
taktik för den fysiska planeringen av Kungälvs stad. Strukturplanen är ett visionärt 
dokument som utgör underlag till kommande ny översiktsplan. Den nya översiktsplanen 
ska hålla över tid och bör arbetas fram av både majoritet och opposition. 

Gun-Marie Daun (KD) 

Ove Wiktorsson (C) 

Greger Plannthin (SD) 

Erik Andreasson (V) 

Mikael Wintell (UP) 

Michael Karlsson (L) 

Ilona Waern (KD) 

Maria Pehrson (UP) 

Patrik Ryberg (SD) 

Peter Ferrari Skoglund (SD) 
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